

HOUSE OF COMMONS

Monday, May 31, 1869

The Speaker took the chair at three o'clock.

Mr. Cartwright, from the Committee to which was referred the Stevenson Divorce Bill, reported the same without amendment.

Mr. Morrison (Niagara) introduced a Bill to incorporate the Ontario and Erie Canal Company; also a Bill to incorporate the Elgin and St. Clair Railway Company.

Mr. Simard introduced a Bill to amend the Act incorporating the Quebec Bank.

Hon. Mr. Tupper introduced a Bill to grant letters patent to William Wagner.

Hon. Mr. Carling introduced a Bill to amend the charter and increase the capital stock of the North Shore Transportation Company.

On motion of Mr. Walsh the House went into committee on the Bill respecting the International Bridge Company. The Bill was reported without amendment.

HARBOURS AND PIERS

Mr. Hurdon enquired whether it is the intention of the Government during the present year to make any arrangements in the harbour at Kincardine, on the east shore of Lake Huron.

Hon. Mr. McDougall replied that, as he had explained on two or three previous occasions, until the surveys of the harbours on the Upper Lakes were completed, and a decision come to by the Government, it was impossible to say on what particular harbours improvements would be made.

Mr. Masson (Soulanges) enquired whether the Minister of Public Works had any information as to the bad state of the two piers at Cedars and Cascades Rapids, St. Lawrence River, and whether it is the intention of the Government to appropriate a certain sum or sums of money to have the said piers repaired so as to be any way useful to navigation, as intended when built?

CHAMBRE DES COMMUNES

Le lundi 31 mai 1869

L'Orateur ouvre la séance à 3 heures.

M. Cartwright fait rapport du projet de loi Stevenson sur le divorce adopté sans amendement par le Comité.

M. Morrison (Niagara) un projet de loi sur la constitution en société de l'Ontario and Erie Canal Company, ainsi qu'un projet de loi sur la constitution en société de l'Elgin and St. Clair Railway Company.

M. Simard présente un projet de loi modifiant la Loi constituant en société la Banque du Québec.

L'hon. M. Tupper présente un projet de loi sur l'octroi de lettres patentes à M. William Wagner.

L'hon. M. Carling présente un projet de loi sur la modification de la Charte de la North Shore Transportation Company et l'augmentation de son capital social.

Sur la motion de M. Walsh, la Chambre se réunit en Comité pour étudier le projet de loi sur la Société du Pont International. Il est fait rapport du projet de loi sans amendement.

PORTS ET JETÉES

M. Hurdon demande si le Gouvernement a l'intention de modifier cette année le port de Kincardine qui se trouve sur la rive est du lac Huron.

L'hon. M. McDougall répond qu'il est impossible de préciser les améliorations qui seront apportées, comme il l'a déjà dit à deux ou trois reprises, tant que les études entreprises dans plusieurs ports des lacs supérieurs ne seront pas terminées et que le Gouvernement n'aura pris une décision.

M. Masson (Soulanges) demande si le ministre des Travaux publics sait que les jetées de Cedars et de Cascades Rapids dans le Saint-Laurent sont en très mauvais état, et si le Gouvernement a l'intention de consacrer des fonds à leur réparation afin qu'elles conservent leur utilité pour la navigation.